

5 October/octobre 2021



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## **Growth Incentive Program Programme incitatif pour la croissance**

The Kiwanis Foundation of Canada announces that, to support growth in Canadian Kiwanis clubs, they are implementing a new “Kiwanis Club Growth Incentive Program”. In addition to the existing programs that support “New Club Opening” and “Bringing Your Kiwanis Club up to Charter Strength,” The Foundation is offering a financial incentive to existing Kiwanis Clubs in Canada to recruit “New Members.” This is a one-time only program and is exclusive to Kiwanis Clubs in Canada. (PNW, WC & EC&C).

The existing club incentive program will reimburse clubs C\$100.00 for each “New Member” they add to their roster

Afin de les encourager, la Fondation canadienne du Kiwanis annonce la mise en place d’un “Nouveau programme pour stimuler la croissance du membership dans les clubs Kiwanis canadiens”. En plus des programmes existants comme “Ouverture de nouveaux clubs” et “Ramène ton club Kiwanis au minimum de 15 membres actifs,” la Fondation offre un incitatif financier aux clubs canadiens existants pour qu’ils recrutent des “Nouveaux membres”. Il s’agit d’un programme ponctuel unique qui est exclusive aux clubs Kiwanis canadiens (PNW, WC & EC&C).

Cet incitatif pour les clubs consiste en un remboursement de 100 \$

between **October 1, 2021 and February 28, 2022.**

The following conditions apply:

1. This is an incentive for existing Kiwanis clubs only, not new club openings or SLP programs. The new members must be classified as full dues paying members.

2. The club must be an annual dues contributor, of \$15.00 per member, to the Kiwanis Foundation of Canada for the Kiwanis year of 2021-22.

3. **The club will need to apply for the grant, prior to March 30, 2022,** by providing a copy of their paid membership invoice to Kiwanis International.

4. The definition of a new member is a member that is not already a member of a Kiwanis club, or a member that transfers from another Kiwanis club, or a member that has relinquished their membership in a Kiwanis club within the past 6 months.

This one time only grant is designed to support the Kiwanis clubs in Canada to strengthen their

pour chaque “Nouveau membre” qu'ils ajouteront à leur liste de membres entre **le 1<sup>er</sup> octobre 2021 et le 28 février 2022.**

Les conditions suivantes s'appliquent:

1. C'est un incitatif offert aux clubs canadiens existants, à l'exception d'Ouverture de nouveaux clubs Kiwanis et de ceux du programme SLP. Chaque nouveau membre doit être un membre actif qui paie les cotisations exigées;

2. Le club doit avoir contribué annuellement de 15 \$ par membre à la Fondation canadienne du Kiwanis et sa contribution annuelle pour l'année administrative 2021-2022 doit être reçue;

3. **Le club doit soumettre sa demande de remboursement avant le 30 mars 2022,** accompagnée d'une copie de leur preuve de paiement de leur(s) facture(s) au Kiwanis International;

4. La définition d'un nouveau membre est qu'il n'est pas déjà membre d'un autre club Kiwanis, ou un membre qui transfère d'un autre club

clubs. This program is to assist clubs in recruiting new members. For full details go to the Kiwanis Foundation of Canada Website: [www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)

Kiwanis, ou un membre qui a cessé d'être membre d'un autre club Kiwanis au cours des six mois précédents.

Cet incitatif ponctuel a pour objectif d'encourager les clubs Kiwanis canadiens à se renforcer. Ce programme se veut une aide pour recruter des nouveaux membres. Pour tous les détails, visitez le site web de la Fondation à [www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)

---

**Kids Need Kiwanis**  
**Les Enfants ont Besoin de Kiwanis**

---

[519-304-3638] [[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)] [[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:unsubscribe@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) powered by



Try email marketing for free today!